
Participatieoverleg woensdag 16 februari 2022 11:00 

Periodiek overleg projectteam (inclusief de technisch projectleider) – Frans Hals Buurtvereniging – 

Biz Frans Halsbuurt  

 

1. Stavaza & planning 

- Het concept technisch ontwerp is opgeleverd, ligt nu bij Beheer ter controle 

- Een paar zaken komen in bestekfase aanbod (rioolaansluiting, diepte van plantvakken etc.), 

deze worden komende periode uitgewerkt 

- Het verdiepingsonderzoek naar de boomwortels loopt nog, technisch projectleider was 

recent in de buurt voor inspectie 

- Er wordt ook opnieuw een toetsing gemaakt van het budget 

- Met kabels & leiding partijen is men afspraken aan het maken, en met de beoogd aannemer 

(Van Wijk Nieuwegein) is men het BLVC-plan invulling aan het geven (Bereikbaarheid, 

Leefbaarheid, Veiligheid en Communicatie) 

- Ervaringen van andere buurten met deze aannemer zijn positief, ze denken echt mee hoe 

impact voor de buurt te minimaliseren 

- vanwege capaciteitsgebrek en enkele onderzoeken die moesten worden afgerond gaat het 

Definitieve Ontwerp (DO) niet in januari naar het dagelijks bestuur (DB), maar is dat 

vertraagd. Streven is om in maart naar het DB te gaan, daarna bestuur/college/raad 

- Vertraging heeft geen effect op uitvoeringsplanning, voor de zomer is de besluitvorming 

naar verwachting gereed 

- KPN gaat de glasvezel aanleggen in juli (civiele werkzaamheden: plaatsing kasten en 

leidingen), daarna komt dan de aansluiting van de daadwerkelijke kabels op de woningen. 

Dit betekend dat er dus geen hinder/extra werk ontstaat voor de herinrichting 

- Het wordt geen groot ketenpark zoals nu tegenover de Brandweer. Eerst werd er even over 

gedacht om de keet in het Carel Willinkplantsoen te plaatsen, maar na bezwaar wordt nu 

gedacht aan de ruimte op Ruysdealkade tegenover de Heinekengarage. 

- Eerder werd over mogelijk aanvoer over water gesproken, dat lijkt niet reëel ivm brughoogte 

- Vorige week is het Groenplan met 20 personen besproken, onder andere over invulling en 

onderhoud van het groen. 

- Het onttrekken van grondwater voor bewatering is er besproken, en waarom dit niet te 

doen tbv waterstand funderingen.  

- De Biz/Buurtvereniging/NMT-Zuid nemen allen een rol in de adoptie van de groenvakken. 

- Deze week komt er een vervolgsessie in klein comité 

Actie: Astrid kijkt of in dit overleg een concept van het BLVC plan kan worden besproken, of dat dat 

wellicht in ander gremium kan nav. aanbod van de buurt om mee te denken in draft fase. 

 

2. Notulen overleg 1 december, incl actielijst 

- Notulen 1 december 2021 zijn vastgesteld 

- Opmerkingen in actielijst 1-dec gezet: 

Datum № Beschrijving Status 1-dec Status 16-feb 



19 mei 

2021 

2 Vleugelnootbomen 

1e JvCampen 

Boomeffect-analyse 

plaatsgevonden, 

bevindingen worden 

opgeschreven richting 

bestuur. Idee van Rocco is 

om met direct omwonende 

tzt in gesprek te gaan. Beste 

dat voor besluitvorming te 

doen. Idee is in januari. 

OPEN 

Notitie gereed, Astrid legt 

hem voor aan Rocco, 

daarna horen we wanneer 

het geagendeerd kan 

worden. Rocco bepaalt de 

route, eerst DB of eerst 

bewoners. 

Verwachting eerste week 

maart te horen wat de 

actie volgorde is 

30 juni 

2021 

4 Ontwerper vragen hoe de 

aansluiting op de rode loper 

eruit gaat zien 

Intentie om daarvoor de 

klinkers van het VO te 

gebruiken, maar hangt af 

van de kosten. Het kan niet 

mee in de 

projectfinanciering.  

OPEN 

Deel is meegenomen in 

technisch ontwerp en 

raming, om het binnen 

budget te kunnen pakken. 

Anders aanvullende 

dekking nodig. 

Albert Cuypstraat staat los 

van ontwerp. 

(nog geen planning voor 

aansluiting RDK/Cuypstr.) 

Komt Astrid op terug. 

15 sept 

2021 

7 A Cuypstraat / fietsenbende en 

autoplekken bekijken 

Er zijn extra fietsrekken 

geplaatst, er komt een 

campagne  

Is beter geworden, niet 

opgelost. Aangekaart bij 

Handhaving/Fietsen. 

Armando houdt ons op de 

hoogte 

15 sept 

2021 

8 Overleggen met KPN over 

inplanning 

glasvezelwerkzaamheden 

Open Gesloten – Zie punt 1 

13 okt 

2021 

12 Navragen hoe de l/l-vakken in de 

nieuwe situatie eruit gaan zien 

en contact opnemen met de 

Dienst Beheer voor de huidige 

situatie. 

open Open – zie punt 4 

13 okt 

2021 

13 Astrid/Armando/Frank/Hanneke 

naar verkeersroulatie kijken bij 

wijze van input voor het plan 

voor de Noord-Pijp 

Open Ambtelijk gestart met 

inventariseren vraagstuk. 

Astrid komt later terug bij 

mensen die zich hebben 

gemeld mee te denken. 

Astrid komt volgend 

overleg met termijn 



13 okt 

2021 

14 Notitie over parkeerplaatsen 

delen 

Open Brief over opheffen is 

ontvangen, item gesloten 

1 dec 

2021 

16 De gebiedsmakelaar zoekt uit 

hoe het onderbord op de 1e JvC 

is gekomen en hoe het kan dat 

de paaltjes zijn verdwenen. 

Open Zie punt 3.  

 

3. Verdwenen paaltjes in de 1e JvC bij de Ferd Bol to. Getir 

- Technisch projectleider heeft van de gebiedsbeheerder (André Van der Wurff) terug 

gehoord nav. de vraag waar de verzinkbare paal is en waar het onderbord vandaan komt.  

- De verzinkbare paal is wel in DO van de Ferd Bol teruggevonden, maar reden waarom er een 

handmatig paaltje is gekomen onbekend, technisch projectleider is dat nog aan het 

navragen/uitzoeken. 

- Het onderbord met venstertijden hangt er vanaf ca. 2020 werd aangegeven. 

- Onderbord is eerder ook bij de gebiedsmakelaar neergelegd, maar nog niet terug gehoord. 

Armando checkt met Banu. 

- Wens is dat de situatie wordt zoals de gemeente heeft besloten, dus doodlopend behalve 

voor fietsers. 

Actie: Projectteam blijft met André/Banu zoeken naar het verkeersbesluit van het onderbord. 

 

4. Gebruik laad/losplekken 

- Er zal vandaag een brief worden gestuurd tav de bewoners hierover 

- Omdat het aan wetgeving ligt valt het buiten het projectteam 

- Astrid kan een gesprek organiseren, met oa. Arie Roos en bestuurder, en leidinggevende van 

de afdeling Handhaving 

Actie: Astrid arrangeert gesprek met oa. Arie Roos en bestuurder, en leidinggevende van de afdeling 

Handhaving over de laad- en losplekken. 

 

5. Rondvraag 

- Suggestie om een overleg met Beheer (André Van der Wurff) te plannen om zaken die meer 

over beheer dan herinrichting gaan, daar te bespreken ipv in dit overleg.  

Actie: Astrid kijkt er even naar en zal ook gebiedsmakelaar Banu uitnodigen. 

 

Volgend overleg is 30 maart 11:00 - 12:15, Astrid stuurt de invite. 

 

Nieuwe actielijst: 

Datum № Beschrijving Status 16-feb 



19 mei 

2021 

2 Vleugelnootbomen 

1e JvCampen 

Boomeffect-analyse plaatsgevonden, 

notitie richting bestuur is gereed. Notitie 

wordt voorgelegd aan Rocco, daarna 

horen we wanneer het geagendeerd kan 

worden. Rocco bepaalt de route, eerst 

DB of eerst bewoners.  

Verwachting eerste week maart te horen 

wat de actie volgorde is 

30 juni 

2021 

4 Ontwerper vragen hoe de 

aansluiting op de rode loper 

eruit gaat zien 

Deel is meegenomen in technisch ontwerp 

en kosten raming, om het binnen budget te 

kunnen pakken. Anders aanvullende dekking 

nodig. 

13 okt 

2021 

12 Navragen hoe de l/l-vakken in de 

nieuwe situatie eruit gaan zien 

en contact opnemen met de 

Dienst Beheer voor de huidige 

situatie. 

Open – Zie punt 4. Astrid arrangeert gesprek 

met oa. Arie Roos en bestuurder, en 

leidinggevende van de afdeling Handhaving 

over de laad- en losplekken 

13 okt 

2021 

13 Astrid/Armando/Frank/Hanneke 

naar verkeersroulatie kijken bij 

wijze van input voor het plan 

voor de Noord-Pijp 

Ambtelijk gestart met inventariseren 

vraagstuk. Astrid komt later terug bij 

mensen die zich hebben gemeld mee te 

denken. Astrid komt volgend overleg met 

termijn 

1 dec 

2021 

16 De gebiedsmakelaar zoekt uit 

hoe het onderbord op de 1e JvC 

is gekomen en hoe het kan dat 

de paaltjes zijn verdwenen. 

Zie punt 3. - Projectteam blijft met 

André/Banu zoeken naar het verkeersbesluit 

van het onderbord 

16 feb 

2022 

17 Aangeven of in dit overleg een 

concept van het BLVC plan kan 

worden besproken, of dat dat 

wellicht in ander gremium kan 

NIEUW 

16 feb 

2022 

18 Herinrichting Albert Cuypstraat 

staat los van dit ontwerp. Er is 

nog geen planning voor 

aansluiting RDK/Cuypstr. Komt 

Astrid nog op terug. 

NIEUW 

16 feb 

2022 

19 Astrid kijkt om een overleg met 

Beheer (André Van der Wurff) te 

plannen om zaken die meer over 

beheer dan herinrichting gaan, 

daar te bespreken 

NIEUW 

 


